

# Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2023-03-08

**Styrelsens medlemmar:** Lukas Lindén Thöming (Ordförande), Sebastian Fällman (Vice Ordförande), Tova Radhe (Sekreterare), Per Jutterström (Sportchef), John McLelland (Informationsansvarig), Filip Zanton (Kassör), Oscar Wadestig (Klubbmästare), Vincent Andersson (Klubbmästare), William Lundström (Studierådsordförande), Hjalmar Dahlberg (Studiesocialt Ansvarig)

**Frånvarande:** Oscar Wadestig

**Även närvarande:**

**Mötet öppnas:** 12:20

## 1 Val av justerare

- Lukas Lindén Thöming väljs till justerare.

## 2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

## 3 Dagordning

### 3.1 Uppdateringar

#### 3.1.1 Sektionsuppstart

- Ordföranden påminner om UTNs sektionsuppstart.
- Information om UTN och deras policys kommer bland annat att förekomma.

#### 3.1.2 Sektionstext

- En ny text om IT sektionen skall skrivas på mottagningens hemsida.
- Ordföranden tar på sig jobbet.

#### 3.1.3 Måndagssittningen

- Inga nya bud från nationerna har kommit sen förra mötet.
- Om inget ändras till nästa möte så ska Bridgens hus bokas.

### 3.1.4 Fotografering

- Ordföranden har kontaktat Villiam Sundström om att agera fotograf vid styrelsefotograferingen.
- Planerat datum är 29 mars under lunch. Klädkod är ovve och styrelsehoodie.

### 3.2 Overaller

- Styrelsen diskuterar mängden overaller som ska beställas till mottagningen. Sekreteraren skall kontakta Jobtop om beställningen innan nästa möte.

### 3.3 Klubbverkets ekonomi

- Klubbverket har planerat och utfört mer event än vanligt. Klubbmästarna förmedlar att de därför ligger ute mer mycket pengar och har överskridit sin buffert.
- Klubbmästarna yrkar på att få en bredare buffert, ca 15 000 extra för denna period. Detta ska då lånas av sektionen.
- Styrelsen ska kolla närmare på detta.

### 3.4 Klubbverkets hoodies

- Styrelsen diskuterar om klubbverkarna ska betala för sina egna hoodies eller om det borde gå på KV kontot.
- Styrelsen kommer fram till att klubbverket får lösa detta internt.

## 4 Övriga frågor

- Kassören har skickat ett mejl till Lars Åke gällande sektionens-switchet men har inte fått svar ännu.
- Sektionens bidrag har ännu ej kommit.
- Informationsansvarig undrar när vårens märken skall besällas. Styrelsen kommer fram till att slutet av mars är att föredra.
- Styrelsemärket ska beställas om, men samma desgin kommer att gälla.
- Styrelsen föreslår ytterligare en märkestävling för sektionens medlemmar. Vice föreslår att detta sker efter tenta-perioden.
- Klubbmästare Andersson tar upp ett förslag om att hyra slottet för en IT bal. Bidrag för lokalhyra och personal är då avgörande.

**Mötet avslutas: 12:54**

**Upprättat av: Tova Radhe (Sekreterare)**

**Justerat av: Lukas Lindén Thöming (justerare).**